

ကဏ္ဍ ၆

တၢ်ဆာၣ်အဝါလၢ **DeKalb** ဒီထံၣ်ကီၢ်ရၣ်လီၤကဝီၤကွံၤ.

လၢ **DeKalb** ဒီထံၣ်ကီၢ်ရၣ်လီၤကဝီၤကွံၤအခၢ်စး, ယအံၣ်ဒီးတူၢ်လိာ်မုၢ်ဖဲဒၣ်ပကွဲဖိဒီးပပူၤမတၢ်ဖိတဖၣ်ဆူ **2020-2021** တၢ်မၤလိကွံၤအနံၣ်န့ၣ်လီၤ. ယသ့ၣ်ပိၢ်သးဝးသပုၤပုၤဘၣ်ယးဒီးတၢ်ထီၣ်ကွံၤအနံၣ်အံၤဒီးယမုၢ်လၢလၢနကမ့ၢ်တၢ်မံၤယိးဒီးယၤစ့ၢ်ကိးန့ၣ်လီၤ. တၢ်မ့ၢ်ကွၢ်ထီၣ်ကွၢ်လၢမဲၣ်သကိးမဲၣ် မ့တမ့ၢ် တၢ်မၤလိစၢ်ဃုလၢအုထၢၣ်နးဖိခိၣ်ဒၣ်လဲၣ်. ယအံၣ်ဝဲလၢနကမ့ၢ်တၢ်မံၤယိးဒီးတၢ်ဘၣ်ယးနအံၣ်ဘၣ်ဖဲတၢ်အကျိၤအကျဲလၢအဘၣ်ဒီးတၢ်ကတိၤသးလၢတၢ်ဖဲးတၢ်မၤ. တၢ်မၤလိမၤဒီးလၢတၢ်ဆိၣ်မူဒီးတစၢ်, ဒီးတၢ်မၤလိမၤဒီးအတၢ်မၤန့ၢ်ဖိတၢ်အဂီၢ်န့ၣ်လီၤ.

တနံၣ်အံၤပတၢ်ဂ့ၢ်မိၢ်ပုၤမုၢ်ဝဲတၢ်သ့တဘၣ်စဲၣ်နီၢ်အဆၣ်ယဲၣ်ဖျၢၣ်န့ၣ်လီၤ. လၢတၢ်မၤဂ့ၢ်ထီၣ်ပသီထီၣ်ပလိာ်ကဝီၤကွံၤတၢ်တၢ်လိၤန့ၢ်ပျၢၤအဆၢကတီၢ်အံၤန့ၣ်, ပကဘၣ်ရဲၣ်က့ၤမၤတၢ်လၢအပတီၢ်လၢအထီၣ်ကတၢ်န့ၣ်လီၤ. ယဒီးန့ၢ်ဘၣ်သးတၢ်ဂံၢ်တၢ်ဘါဖဲယတၢ်လဲၤဘၣ်ဝဲ **Region Five** ဖဲတနံၣ်အံၤ - **Dr. Martin Luther King Jr.** တၢ်ထီၣ်ကွံၤကရူၢ်, **Miller Grove** တၢ်ထီၣ်ကွံၤကရူၢ်, ဒီး **Southwest DeKalb** တၢ်ထီၣ်ကွံၤကရူၢ်ယုၣ်ဒီးတၢ်ဖျၢၣ်ကွံၤဒီးတၢ်ဖျၢၣ်သးကွံၤတဖၣ်န့ၣ်လီၤ. ယဒီးန့ၢ်ဘၣ်တၢ်တူၢ်လိာ်မုၢ်ယၤပုၤဒီးတၢ်ကဟုကယၢ်ဒီးတၢ်ဒုးန့ၢ်တၢ်တီၢ်ကျဲၤအဂ့ၢ်တက့ၢ်လၢပုၤပုၤလီၤတၢ်လိၤဆဲးလၢပကွဲဖိတဖၣ်အံၣ်ဒီးတၢ်ဆိၣ်ထွဲမၤစၢၤလၢအလီၢ်ဆိၣ်ဝဲလၢတၢ်ထီၣ်ထီၣ်ဆူညၢဒီးတၢ်ကထီၣ်လိၣ်ထီၣ်အဂီၢ်န့ၣ်လီၤ. “လီၤကဝီၤအဆၣ်ယဲၣ်ဖျၢၣ်” အံၤဒုးကထီၣ်ဝဲဒၣ်ကွံၤဖိအတၢ်မၤန့ၢ်ဖိတၢ်မုၢ်ထံၣ်သးတၢ်သးဒီးတၢ်မၤန့ၢ်တၢ်အရူၤဒိၣ်ကတၢ်န့ၣ်လီၤ. စံးဘျးဘၣ် **Region Five** လၢအဟ့ၣ်လီၤဝဲဒၣ်တၢ်တီၢ်ကျဲၤလၢအလီၢ်ပလိာ်သးဒီးတၢ်ဂ့ၢ်တၢ်ကျိၤတဖၣ်လၢအဆိၣ်ထွဲမၤစၢၤဝဲဒၣ်နတၢ်မၤကျဲၤခိၣ်သ့ၣ်ဒီးနတၢ်ထံၣ်ဖိန့ၣ်လီၤ.

ဒီပစးထီၣ်ပတၢ်ထီၣ်ကွံၤအနံၣ်အံၤအသိး, ပကသ့ၣ်ခိၣ်သကိးဝဲဒၣ်တၢ်အရူၤဒိၣ်လၢအဘၣ်ယးဒီးပကွဲဖိအတၢ်မၤန့ၢ်ဖိတၢ်လၢအဆိၣ်ဝဲလဲၤယုၣ်ဒီးတၢ်ထံၣ်သးတၢ်သးဒီးတၢ်မၤန့ၢ်ခွဲးယၢ်အဂ့ၢ်တက့ၢ်. တၢ်ပညိၣ် 3 ဖဲပတၢ်မၤကျဲၤခိၣ်သ့ၣ်အတၢ်တီၢ်ကျဲၤအပူၤမုၢ်ဝဲဒၣ်နီၢ်ဝံၣ်ခံၤလၢတၢ်ပံၤကံၤယၢ်တၢ်မၤန့ၢ်ခွဲးယၢ်လၢကမ့ၢ်အတၢ်မၤလိမၤဒီးအဂီၢ်ဒီးတၢ်မၤန့ၢ်ဖိတၢ်လၢ **DCSD** ကွံၤဖိခိၣ်လၢအဂီၢ်, လီၤဆိၣ်ဒၣ်တၢ်ကွံၤဖိလၢအဆိၣ်ဝဲဒၣ်ခွဲးယၢ်တဖၣ်အဂီၢ်န့ၣ်လီၤ. ယသးခုစံးဘျးဘၣ် **Dr. Weaver** ဒီးအပူၤမတၢ်ဖိကရူၢ်လၢအဒုးန့ၢ်ဖျၢၣ်ထီၣ်ဝဲဒၣ်တၢ်လီၤဖျၢၣ်လီၤဟီၤ, ဒီးဖဲလၢအမ့ၢ်တၢ်နိၤဖးလီၤတၢ်လၢဒုၢ်ကွၢ်တၢ်ကျိၤကျဲၤ မ့တမ့ၢ် တၢ်အိၣ်တၢ်အိၣ်တက့ၢ်တက့ၢ်ဖိခိၣ်ဒၣ်လဲၣ်. ပၤဖျၢၣ်ထီၣ်အတၢ်န့ၣ်လီၤရဲၣ်က့ၤမၤသကိးတၢ်ဒိသိးပလူထွဲဝဲဒၣ်တၢ်အကျိၤအကျဲကသ့အဂီၢ်န့ၣ်လီၤ.

လီၤကဝီၤ ၅ တၢ်ဖျိးစိလၢ ဆၣ်ယဲၣ်ဖျၢၣ်

ဒီန့ၣ်သိးယသးမုၢ်သးခုလၢယထံၣ်လိာ်ဘၣ်ဒီး **DeKalb** ဒီထံၣ်တၢ်ဘျၣ်တၢ်ဘါအကရၢခိၣ်နၢ်တဖၣ်, **Dunwoody Mayor Lynn Deutsch** ဒီးကမံးတံၢ်ခိၣ် **Larry Johnson** လၢတၢ်တၢ်ပိၣ်ဝဲသကိးဘၣ်ယးပကွဲဖိတဖၣ်အတၢ်လိာ်ဘၣ်ဒီးအတၢ်အိၣ်မုၢ်အိၣ်ပၤအဂ့ၢ်န့ၣ်လီၤ. မ့ၢ်တၢ်မၤမုၢ်မၤခုၣ်ယသးလၢယထံၣ်လိာ်ဘၣ်စ့ၢ်ကိးပျၢၤဝဲန့ၢ်ခဲးတၢ်လၢဖိသ့ၣ်အဂီၢ်, လၢအမ့ၢ်ပုၤလၢအနီၤလီၤဘၣ်ယးအတၢ်ပညိၣ်ကွၢ်စိးဒီးအတၢ်ဘၣ်ယိၣ်တဖၣ်အဂ့ၢ်န့ၣ်လီၤ. ယဆၢမုၢ်လၢလၢ ပုၤတၢ်အတၢ်ရူၤလိာ်သးအကရူၢ်ကဟံၣ်ဖျိၣ်ထီၣ်ပသီတဖၣ်တပူၤယီၤတၢ်မၤသကိးတၢ်တပူၤယီၤဒီးတၢ်ပံၤဖျိၣ်ထီၣ်သးတပူၤယီၤအဂီၢ်ဒီပမ့ၢ်ပုၤမ့ၢ်နီၢ်လၢပကွဲဖိတဖၣ်အဂီၢ်န့ၣ်လီၤ. ယသးခုစံးဘျးဘၣ်နတၢ်ဂ့ၢ်တၢ်ကျိၤဒီးနတၢ်န့ၣ်ကျဲတဖၣ်ဒီးယသ့ၣ်ညါလၢပမ့ၢ်ပံၤဖျိၣ်သးတပူၤယီၤန့ၣ်ပမၤတၢ်ဂ့ၢ်ဒိၣ်န့ၢ်အလီၢ်တက့ၢ်န့ၣ်လီၤ.

ဒီပစးထီၣ်လဲၤသကိးပတၢ်လဲၤကျဲၤအသိးဒီးလၢအတၢ်တဖၣ်သးဖဲအပူၤကွံၤနီၣ်တဘျီအံၤအသိး, ယအံၣ်ဒီးလၢပဝဲကိးဂပကဟံၣ်ယၢ်ပတၢ်ထံၣ်စိလၢပသးပူၤလၢဒီတနံၣ်ညါအတီၢ်ပူၤ, လီၤဆိၣ်ဒၣ်တၢ်ဖဲတၢ်ကီၢ်တၢ်ခဲအဆၢကတီၢ်အံၤန့ၣ်လီၤ. မ့ၢ်တၢ်ထံၣ်စိလၢပကွဲဖိတဖၣ်အတၢ်ဖျိထီၣ်ကွံၤ, နံၤကမ့ၢ်ဘၣ်ဝဲဖဲတၢ်လီၤဖျၢၣ်လီၤဟီၤအကတီၢ်ဒီးဒိၣ်ထီၣ်ဒီးသ့ၣ်ဆူၣ်သးဂဲၤလၢအတၢ်ဖဲးတၢ်မၤဖဲဟီၣ်ခိၣ်တဘျၣ်အံၤအဖိခိၣ်န့ၣ်လီၤ. ဖဲပဝဲသကိးဘၣ်ယးတၢ်ဂ့ၢ်သ့ၣ်တဖၣ်အံၤအကတီၢ်, ကယဲၣ်မုၢ်ပတၢ်ဂ့ၢ်ကျဲးစးခဲလၢကဘၣ်ဒုးန့ၣ်မၤဖျၢၣ်ထီၣ်ဝဲဒၣ်တၢ်ဖဲကတီၢ်အံၤဒီးလၢန့ၢ်အမၤညါလၢပကွဲဖိတဖၣ်ဖျၢၣ်အဂီၢ်ဝဲ **DeKalb** ဒီထံၣ်ကီၢ်ရၣ်အပူၤအံၤန့ၣ်လီၤ. ဒီညါန့ၢ်အသိး, ယစံးဘျးဘၣ်န့ၢ်ထီၣ်တၢ်လၢနတၢ်ဂဲၤလိာ်ဆူၣ်ဆူၣ်ကလဲၣ်ဒီးနတၢ်ကျဲးစးထဲးဂံၢ်ထဲးဘါလၢ **DeKalb** ဒီထံၣ်ကီၢ်ရၣ်လီၤကဝီၤကွံၤအဂီၢ်န့ၣ်လီၤ. အိၣ်ပုၤဒီးတၢ်ထီၣ်ကွံၤအနံၣ်လၢအမုၢ်တက့ၢ်.

ပျၢၤဟ့ၣ်ဂံၢ်ဟ့ၣ်ဘါန့ၢ်နီၣ်ဂံၢ် #1

Cheryl Watson-Harris, ပျၢၤသုးကျဲၤပဆူၤတၢ်

လီၤဆိၣ်ဒၣ်တၢ်စံးဘျးဘၣ် **Parent and Family Engagement Department** လၢအရဲၣ်က့ၤန့ၢ်ပူၤ **virtual town hall** လၢတၢ်မၤလၢပုၤစၢၤဝဲဒၣ်ဟံၣ်ဖိဖိမိအပူၤဂ့ၢ်ဒီးအသးတၢ်ပလၢာ်ဘၣ်လၢအမုၢ်အပၤအဂီၢ်န့ၣ်လီၤ. **COVID-19** ဒုးအိၣ်ထီၣ်တၢ်ပျၢၤဟီၤ

တၢ်လၢပဟံၣ်ဖိပီဖဲအါဂၢၤအဂီၢ်ဖဲ **DeKalb County** အပူၤဒီးလၢဟီၣ်ခိၣ်ချၢဒီးဘၣ်ညါစ့ၢ်ကိးန့ၣ်လီၤ. နမ့ၢ်တန့ၣ်လီၤစူးကါဖဲဒၣ် **town hall** ဒီးဘၣ်န့ၣ်. ဝံသးစူၤဖဲၣ်လီၤဖဲတၢ်ဂီၤအံၤအလီၤဒီးန့ၣ်လီၤကွၢ်ဖဲ **DCSD Family Engagement** အ **Facebook page** ဒီးမၤလီၤန့ၢ်ပၢ်အါထီၣ်ဘၣ်ယး **wraparound services** လၢအဘၣ်တၢ်ဟ့ၣ်လီၤမၤစၢၤအိၤဖျိပလီၢ်ကဝီၤကွီၤအံၤတက့ၢ်.